
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2017–2018 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2017Z14811 

Mondelinge vragen van het lid Ouwehand (PvdD) aan de Minister voor 
Medische Zorg over het bericht dat aardbeien zes keer giftiger zijn dan ander 
fruit door het «cocktaileffect» van verschillende gifstoffen, maar dat de NVWA 
niet ingreep (Trouw.nl, 4 november 2017) (ingezonden 7 november 2017).
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